
Breu resum de la Mesa Negociadora (13 de maig de 2021) 

 

Informe del VOAP 
 
A causa de les desorbitades mesures de seguretat, un grup de joves no va 
poder protestar el dia que el rei va visitar el paranimf de l'UJI. 
El VOAP demana disculpes i matisa que l'organització de l'acte no depenia 
de la universitat, la qual es limitava a cedir l'espai. La rectora ha demanat 
responsabilitats a la subdelegada del Govern. 
 
El VOAP també sol·licita disculpes per no haver avisat, prèviament als 
treballadors, de la modificació dels accessos a l'UJI que es van 
realitzar aquest dia, i que van acabar afectant més del que es preveia a tota 
la comunitat universitària. 
 
Per indicacions, tant del Ministeri com de la Conselleria, s'està planificant el 
pròxim curs de manera que les classes siguen presencials. El VOAP dubte 
que l'estudiantat estiga vacunat per a llavors. 
 
 

A la pregunta sobre aplicació del Decret Wert, el VOAP va respondre que 
abans que acabe la legislatura es preten que la dedicació màxima del 
professorat siga de 27 crèdits tal com es van comprometre en la campanya 
electoral. 

 
1. Anàlisi, discussió i informe sobre la 
proposta d’Oferta Pública d’Ocupació del personal docent i 
investigador per a l’any 2021 

S'aprova per assentiment 

 
2. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de canvi d’adscripció 
d’àrea de coneixement 

S'aprova per assentiment 
 
3. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de nomenament de 
professorat emèrit. 

S'aprova per assentiment 

 



4. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de comissions de 
servei de professorat pertanyent als cossos docents universitaris per 
al curs 2021/22 

S'aprova per assentiment 

 
5. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de concessió de 
semestres sabàtics per al curs 2021/22 

S'aprova per assentiment. 

 
6. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la concessió 
de Vènia Docendi per al curs 2021/22 

S'aprova per assentiment. 
 

7. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de sol·licituds de 
transformacions i promocions de places de professorat, d’acord amb 
els criteris del DCDI, corresponent a la primera convocatòria ordinària 
de l’any 2021 

Hi ha hagut debat sobre una plaça que es va aprovar en Consell de 
Departament i després d'un empat en els vots,  va ser el vot de qualitat a la 
Direcció del Departament qui  el va atorgar des de la plataforma GOC. 

UGT defensa la promoció d'aquesta persona, perfectament vàlida i que ve de 
treballar en l'ONU. D'altra banda, sosté que els sindicats estem per a afavorir 
les promocions, no per a posar traves. Aquesta persona compleix els requisits 
i va obtindre l'acreditació fa anys. 

El VOAP confirma que, si aquesta plaça ha arribat a Mesa Negociadora, és 
perquè compleix tots els requisits. 

Es porta a votació i s'aprova amb l'abstenció del CSI·F. 

 
8. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta dels canvis de 
dedicació docent de professorat ajudant doctor 

S'aprova per assentiment 

 

9. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de les contractacions 
i/o transformacions de PDI ordinàries per atendre les necessitats 
docents del curs 2021/22 



S'aprova per assentiment 

10. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria 
de places de professorat dels cossos docents universitaris i de 
contractat doctor, proposta de perfils i de la composició de les 
comissions de concursos d'accés i de les comissions de contractació 
amb la corresponent modificació de l'RLT de PDI 

S'aprova per assentiment 

 
11. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria 
de places de Professorat Contractat Doctor amb caràcter interí amb 
la corresponent modificació de l'RLT de PDI 

S'aprova per assentiment 

 
12. Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de barems específics 
per a concursos de professorat associat, ajudants doctors 

S'aprova per assentiment. 
 
13. Torn obert de paraules 

Sobre els esdeveniments en el dia de la visita del rei al paranimf de 
l'UJI. El VOAP respon que l'escrit de la rectora protestant es farà públic. 
 
Se sol·licita prendre la temperatura a l'alumnat abans d'entrar a l'aula 
d'examen. 
 
Modest Fabra informa que la presa de temperatura entra en conflicte amb la 
protecció de dades: https://www.aepd.es/es/prensa-y-comunicacion/notas-
de-prensa/comunicado-aepd-temperatura-establecimientos 
 
de totes maneres, el VOAP es compromet a estudiar la seua viabilitat. També 
es veurà la possibilitat de realitzar exàmens en el pavelló esportiu, ja que allí 
la ventilació és òptima. 

 

Atentament, 

 


